
کد خبر: 456704
دوشنبه 23 خرداد 1401 21:33

مدیر کل ورزش و جوانان فارس:

نیروهای مسلح ایران همواره در ورزش سرآمد بودهاند
حیدر صفرپور در نشست شورای معاونین اداره کل ورزش و جوانان فارس با امیرسرتیپ رضایی فرمانده ارشد نظامی ارتش در استان فارس کهگیلویه و
بویراحمد گفت: نیروهای مسلح ایران همواره در ورزش سرآمد بوده و از آنجا که ورزش در جهت بالا بردن توان رزمی و آمادگی جسمانی این عزیزان

نقش بسزایی دارد ایجاب میکند ورزش به خوبی در نیروهای مسلح نهادینه شود.

گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر،  صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس در این دیدار که صبح امروز 23 خرداد ماه برگزار شد ، با تقدیر
و تشکر از نگاه دوراندیش و مثبت فرمانده ارشد نظامی ارتش در توسعه ورزش گفت: با توجه به این مسئله که امیر رضایی خود از خاک خورده های
ورزش می باشند و تمام پله های ترقی در ورزش را طی کردهاند و در اکثریت رشته های ورزشی تبحر و تخصص دارند می تواند باعث ایجاد انگیزه در

بین جوانان و کارکنان ارتش و جامعه ورزش استان باشد.

وی ادامه داد: مطمئناً از اینکه امروز فرمانده ارشد نظامی ارتش اینگونه نگاه مثبت و دوراندیشی به ورزش دارند مسئولیت و وظیفه ما را چند برابر می
کند که باید به عنوان متولیان ورزش استان بیشتر تلاش کنیم و بتوانیم حداقل همگام با این عزیزان حرکت کنیم.

مدیر کل ورزش و جوانان بیان داشت: خوشبختانه نیروهای مسلح ایران همواره در ورزش سرآمد بوده و از آنجا که ورزش در جهت بالا بردن توان رزمی
و آمادگی جسمانی این عزیزان نقش بسزایی دارد و همچنین تیم های ورزشی نیروهای مسلح همواره در مسابقات ارتش های جهان حضور پررنگی
داشته است و این مسئله ایجاد میکند تا ورزش به خوبی در نیروهای مسلح نهادینه شود و سلسله مراتب فرماندهی نیز در نیروهای مسلح نگاهی ویژه

به ورزش دارند.

صفر پور ادامه داد: امروز در استان فارس در کنار نگاه مثبت فرمانده ارشد ارتش در استان فرمانده سپاه فجر فارس سردار بوعلی و فرمانده نیروی
انتظامی استان سردار حبیبی این نگاه مثبت به ورزش را دارند و ما بسیار خوشحالیم که در دوره ای در مجموعه ورزش استان حضور داریم که با این نگاه

ها می توانیم برنامه های کاری خودمان را بهتر به جلو حرکت دهیم.

وی اظهار داشت: قطعاً تعامل و همکاری و همراهی اداره کل ورزش و جوانان استان فارس با فرمانده ارشد ارتش در استان فارس می تواند در جهت
رشد و پویایی ورزش در جامعه نقش بسزایی داشته باشد و قطعا تلاش خواهیم کرد تا بتوانیم با فراهم کردن بسترهای لازم در جهت استفاده از

ظرفیتهای ارتش در استان به بهترین شکل در توسعه ورزش گام برداریم.


